
52.I.2 - XIII sesja Rady Miejskiej, 24 czerwca 2015 

Interpelujący radny: Marcin Dadel 

Radny, odnosząc się do przedstawianych już pewnych propozycji związanych ze zmianami w 

ZIM-ie, oraz pojawiających się pism pełnych obaw pracowników, wyraził zdanie, że w 

związku z tym, iż ZIM realizuje istotne inwestycje dla Miasta oraz tym, że to w jaki sposób 

ZIM funkcjonuje dzisiaj, będzie miało ogromne znaczenie dla tego, jak zakończy się 

chociażby sprawa ringu, dobrze by było, gdyby podjęte zostały decyzję i pojawiła się 

informacja, w którym kierunku te zmiany idą w tym roku.  

Zdaniem radnego warto rozważyć pozostawienie tej struktury z ewentualnym wyłączeniem 

cmentarzy, tak żeby pion, realizujący inwestycje pozostał przynajmniej do końca tego roku. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 24 czerwca br. - archiwum transmisji obrad)  
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